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Vragen van het lid Bergkamp (D66) aan de staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het makkelijker aan drank komen door 
jongeren (ingezonden 2 januari 2013). 

Mededeling van staatssecretaris Van Rijn (Volksgezondheid, Welzijn en Sport) 
(ontvangen 25 januari 2013). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Jongeren kunnen in nieuwe jaar weer 
makkelijk aan drank komen»? 1 

Vraag 2
Deelt u de mening van Koninklijke Horeca Nederland dat door de wijziging 
van de Drank- en Horecawet op 1 januari 2013 jongeren weer makkelijker aan 
drank komen, omdat gemeenten niet klaar zouden zijn om de gewijzigde 
Drank- en Horecawet te handhaven? 

Vraag 3
Krijgt u net als Koninklijke Horeca Nederland signalen dat gemeenten nog 
niet klaar zijn voor handhaving conform de gewijzigde wet? 

Vraag 4
Is er sprake van een geleidelijke implementatie van de gewijzigde wet of 
wordt van alle gemeenten verwacht dat zij op 1 januari 2013 gaan handhaven 
conform de gewijzigde wet? 

Vraag 5
Hoe verloopt de kennisoverdracht van de Nederlandse Voedsel- en Warenau-
toriteit (NVWA) naar gemeenten? 

Vraag 6
Vreest u net als Koninklijke Horeca Nederland dat door gebrekkige handha-
ving er sprake zal zijn van zogenaamde alcohol traffic tussen gemeenten en 
het probleem zich verder zal verplaatsen naar illegale keten en hokken? Zo ja, 
wat gaat u daar aan doen? 
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Vraag 7
Heeft u zicht op hoe de handhaving conform de gewijzigde wet verloopt? Zo 
ja, bent u tevreden? 

Vraag 8
Heeft u zicht op hoe de handhaving conform de «oude wet» (voor 1 januari 
2013) verloopt, kijkend naar alcoholgebruik door jongeren onder de 16 jaar? 
Zo ja, bent u tevreden? 

Vraag 9
Bent u van mening dat voordat de alcoholleeftijd wettelijk wordt verhoogd 
van 16 naar 18 jaar, de handhaving verbeterd moet worden? Zo ja, hoe en zo 
nee, waarom niet? 

Mededeling 

De vragen van het Kamerlid Bergkamp (D66) over het makkelijker aan drank 
komen door jongeren (2013Z00017) kunnen tot mijn spijt niet binnen de 
gebruikelijke termijn worden beantwoord. 
De reden van het uitstel is dat nader overleg met andere betrokken departe-
menten meer tijd vergt. 
Ik zal u zo spoedig mogelijk de antwoorden op de Kamervragen doen 
toekomen.
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